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VD/9103/00.02.00.03/2016
Markku Weckman och 13 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Höjning/förlängning av bullervall

Jag föreslår att man inleder åtgärder för att höja/förlänga den bullervall som är byggd mellan 
Katrinevägen och Kuusakoski Oy:s metallskrot.

Motivering:

Kuusakoski Oy krossas olika slags metaller, bland annat skrotade bilar. Verksamheten förorsakar 
tidvis olidligt buller för invånarna i den närmaste omgivningen.

Till motionen bifogas ett förslag som invånarna i området sammanställt för att åtgärda problemet. 
Förslaget går ut på att den nuvarande bullervallen höjs (enligt modellen för Vanda Motorbana). Som 
förhöjningsmaterial kunde man till exempel använda däck som tagits ur bruk eller 
överskottsjord/stenmaterial. 

Till området kommer inom den närmaste framtiden ytterligare affärsverksamhet som förorsakar 
buller, mm. Purkupiha Oy:s behandling av byggnadsavfall.

På samma gång föreslås en förlängning av bullervallen på det sätt som framgår av den bifogade 
ritningen.”

Stadsfullmäktige 17.10.2016 § 14 

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 
beredning.

Bilaga: Motionens bilagor


